
 
 

كة أعمال  قطعة أرض بيع بخصوص عمليةإفصاح تكميلي   لشر

كة  اليوم   أفصحت   –   2023  سبتمب  17  قطر   الدوحة،   الأعمال  مجموعات  وأكب    أبرز   إحدى   )أعمال(،  ق.   ع.   م.   ش.   أعمال   شر
   أشعها   وإحدى  الأنشطة  متنوعة

 
    أرض  قطعة  بيع  عملية  يخص  بما   المعلومات  من  مزيد   عن  ،بالمنطقة  نموا

  الحمام   دحل  ف 
  
   . 2023 سبتمب    13 يوم   عنها  الافصاح تم والت 
 

    ،2023  العام  من   الأول    أشهر   للستة  ج     أم  ب     ك    الخارج     المدقق  قبل  من  المراجعة  المالية  القوائم  وبحسب
 استندت   والت 

  فقد   ، 2023  سنوية   النصف   المالية  النتائج   عن  والإعلان  اتمام  غرضل  وذلك   للأرض،   العادل  للسعر   المستقل  المقيم  تقييم   على
    المسجلة  القيمة  نفس   وه    قطري   ريال   مليون100  للأرض  العادلة  القيمة  بلغت

    الحسابية  الدفاتر   ف 
كة   2023  يونيو   30  ف    لشر

  اعمال. 
ام كة  قامت  الأرض،  بيع  عملية  ولغرض  الإفصاح   معايب    بأفضل  وللالب    القيمة  لحساب  مستقل  خارج     ممقي    بتعيي     اعمال  شر
    كما   للأرض  عادلةال  قيمةال   أن  ال  بتقريره  خلص  والذي  ،الصفقة  تاري    خ  عند   للأرض  العادلة

 مليون 100  هو   2023  سبتمب    10  ف 
ته  ما   حسبب  متوافقا و   القابضة،  الفيصل  علاقة،  ذو   لطرف  البيع   عملية  عليه  تمت   ما   وهذا   ،قطري  ريال كة  نشر  . مسبقا   الشر

كة خسائر   /  ارباح على تأثب    لها   يكون  لن البيع  عملية فإن وعليه  . اعمال شر
كة فإن بالذكر، والجدير  اء قامت أعمال شر    الأرض بشر

  القوائم  وحسب ولكن ،قطري  ريال مليون 70.6 بمبلغ   2012  مارس  ف 
    المالية
   قطري.  ريال  مليون 100 ه   المسجلة الأرض قيمة فإن 2023  يونيو  30 ف 

 
 

 -انتهى-

 لمزيد من المعلومات، يرج  الاتصال مع: 

كة   أعمال:  شر

 مسؤولة الاتصالات المؤسسة  –  جمانة زيدان
(+974 55894892) 

 @aamal.qajumana.ziadan 

 

كة أعمال   ق.  ع.  م.  ش. نبذة عن شر
كة  تعتب      الأعمال   مجموعات  وأشع  أكب    إحدى   أعمال   شر

 
ها   نموا  تنو   وأكبر

 
    عا
    إدراجها   وتم  الخليج،  منطقة  ف 

  منذ   قطر   بورصة  ف 
    وكما  ، 2007  عام ديسمب   شهر 

كة  السوقية  القيمة بلغت   2023 سبتمب   17  ف    دولار  مليار   1.48) قطري  ريال   مليار  .395 للشر
 . (أمريك  
كات  نشطة  أعمال  وحدة   30  وتضم   واسع  نطاق  على  أعمال  عمليات  تتنوع وعات   تابعة  )شر كة(  ومشر     رائدة  مراكز   مع  مشب 

  ف 
    السوق

كة  وتوفر   والأدوية،  الطبية  والمعدات  الخدمات،  وإدارة  والعقارات،  والتجزئة،  الصناعة،  قطاعات  ف    أعمال   شر
   نوالتواز  الجودة  عالية الاستثمار  فرصة للمستثمرين

  . وتطوره  القطري للاقتصاد  المتسارع النمو  ف 
كة حول  المعلومات من للمزيد  :  الموقع زيارة  يرج   ،عمالأ شر  

وب   www.aamal.qa  الإلكب 
 

 

  

An English Message will follow 
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Supplementary Disclosure Regarding Aamal Company  

Sales Transaction for a Plot of Land 

 

 

For immediate release 

Doha, Qatar - September 17, 2023 - Aamal Company Q.P.S.C., Aamal Company Q.P.S.C. (Aamal), 

one of the region’s largest and most diversified companies, has announced today additional 

insights relating to the sale transaction of the Dahl Al-Hamam land, initially announced on 

September 13, 2023. 

Based on Aamal Company's reviewed financial results for the first six months of 2023 by KPMG, 

the fair value of the land is recorded at QAR 100 million by the independent valuer as of 30 

June 2023. 

To ensure adhering to the highest transparency and compliance standards, Aamal Company 

hired an external evaluator, to assess the fair value of the land at the time of the transaction. 

The independent valuer’s report confirmed that the fair value of the land stood at QAR 100 

million on 10 September 2023. The land is sold to a related party, Al Faisal Holding. Given that 

the carrying value of the land at the time of the transaction also amounted to QAR 100 million, 

this transaction incurred neither a gain nor a loss. 

It's worth noting that Aamal Company originally acquired the land in March 2012 for QAR 70.6 

million, but as of June 30, 2023, the registered value of the land stands at QAR 100 million. 

 
For more information, please contact: 

Aamal Company 
 

 

Jumana Ziadan – Corporate Communications Officer 
(+974 55894892) 

jumana.ziadan@aamal.qa  

 
About Aamal Company Q.P.S.C. 
Aamal is one of the Gulf region’s most diversified conglomerates and has been listed on the Qatar Stock 

Exchange since December 2007.  As of 12 September 2023, the Company had a market capitalisation of 

QAR 5.39 bn (US$ 1.48 bn).  

Aamal’s operations are widely diversified and comprise 30 active business units (subsidiaries and joint 
ventures) with market leading positions in the key industrial, retail, property, managed services, and 

mailto:jumana.ziadan@aamal.qa


 
medical equipment and pharmaceutical sectors, thereby offering investors a high quality and balanced 
exposure to Qatar’s wider economic growth and development.  
For further information on Aamal Company, please refer to the corporate website: www.aamal.qa 
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